

CONFERENCE

15TH MAY 2023

TRANSFORMATION SPEAKERS



Isabelle Chappuis

Executive DirectorFutures Lab | Swiss Center for Positive Future

After a brief retrospective of the evolution of the world of work, Isabelle will share the results of her research and will portray the future of work, for which we must prepare. What will be the new jobs, new skills and the new ways of working?

Après une brève rétrospective de l'évolution du monde du travail, Isabelle Chappuis partagera le résultat de ses recherches et nous projettera dans le futur du travail dématérialisé, auquel nous devons nous préparer. Quels seront les nouveaux métiers, les nouvelles compétences ainsi que les nouvelles manières de travailler?

Thierry Dime

Editorial Director of "Le Monde Économique"

Thierry will lead us to a reflection beyond our borders: is the transformation a cursor of acceleration or deceleration of the evolution of our societies and their economy? He will also share his expertise on personal branding in our society, especially for companies.

Thierry nous conduira à une réflexion au delà des nos frontières : la transformation est-elle un curseur d'accélération ou de décélération de l'évolution de nos sociétés et de leur économie? Par ailleurs il nous partagera son expertise sur le Personal Branding dans notre société en particulier pour les entreprises.

Laura Tocmacov Venchiarutti

Co-Founder & Managing Partner, ImpactIA Foundation

Laura will remind us that artificial intelligence is part of our daily personal and professional lives, that it is useful and inevitable, yet its repercussions, both positive and negative, are multiple. How can we define its limits, particularly from an ethical point of view?

Laura nous rappellera que l'intelligence artificielle fait partie de notre quotidien personnel et professionnel, qu'elle est utile et incontournable, mais ses répercussions tant positives que ses méfaits sont multiples. Pouvons-nous en définir les limites notamment d'un point de vue éthique?

CONFERENCE TRANSFORMATION SPEAKERS

15TH MAY 2023



Timm Urschinger

Partner & Co-Founder @ LIVEsciences

Timm will enlighten us on the fact that professional organisations must rethink new forms of management. He will talk about the notion of "agility" and describe a form of management that is "free of hierarchy". Will the future model look like an inverted pyramid?

Timm viendra nous éclairer sur le fait que les organisations professionnelles doivent repenser de nouvelles formes de management. Il évoquera la notion "d'agilité" et nous décrira une forme "exempte de toute hiérarchie". Est ce que le futur modèle ressemblera à une une pyramide inversée?

Clara Millard-Dereudre

Executive Director Smart City, SIG

SIG is at the heart of our daily lives in Geneva (water, gas, electricity, thermal energy) and a company committed to the ecological transition. Clara will talk to us about the Smart City approach. How to innovate for a sustainable territory and a smart city?

Les SIG sont au cœur de notre quotidien à Genève (eaux, gaz, électricité, énergie thermique, et une société engagée dans la transition écologique. Clara nous parlera de la démarche Smart City. Comment innover pour un territoire durable et une ville intelligente?

